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ZAPISNIK 
7. redne seje Študentskega sveta Pravne fakultete Univerze v Ljubljani 

 
Seja je potekala v ponedeljek, 18. 10. 2021, ob 17.45 uri v vijolični 

predavalnici Pravne fakultete. 
 
 
 
Na seji so bili prisotni:  
Neža Avbelj, Kristijan Briški, Sara Gorinjac, Andrej Fatur, Beluar Nasufi, Žiga 
Hrovat, Kiar Istinič 
 
Odsotni:  
Urban Lečnik Spaić, Nika Podakar 
 
Predlagani dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda; 
2. Potrditev zapisnika 6. redne seje ŠSPF, 6. in 7. korespondenčne seje;  
3. Korektnost poročanja študentov predstavnikov v organih PF;  
4. Volitve predstavnikov študentov v organe PF;  
5. Zaključno mnenje ŠSPF;  
6. Razno. 

 
Sejo je začela Predsednica ŠS PF Sara Gorinjac s pozdravom vseh prisotnih na 7. 
redni seji študentskega  sveta Pravne fakultete in potrdila, da je ŠSPF sklepčen. 
 

1. Potrditev dnevnega reda 
 
Predlog sklepa št. 1:  
Potrdi se predlagani dnevni red 7. redne seje. 
 



  

 

Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 1 sprejet. 
 

2. Potrditev zapisnika 6. redne seje, 6. in 7. korespondenčne seje ŠSPF. 
 
Predlog sklepa št. 2:  
Potrdi se zapisnik 6. korepondenčne seje ŠSPF z dne 23. 9. 2021. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 2 sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 3:  
Potrdi se zapisnik 7. korespondenčne seje ŠSPF z dne 12. 10. 2021. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 3 sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 4:  
Potrdi se zapisnik 6. redne seje ŠSPF z dne 28. 9. 2021. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 



  

 

 
Sklep št. 4 sprejet. 
 

3. Korektnost poročanja študentov predstavnikov v organih PF 
 
Komisija za študijske zadeve je na eni izmed preteklih sej odločala o omejitvi 
števila tem magistrskih nalog, ki jih lahko mentorira posamezen/na profesor/ica. To 
za študente pomeni, da bodo imeli na izbiro manjše število tem magistrskih nalog, 
kar lahko pripelje do situacije, da bo študent primoran izbrati temo magistrske 
naloge iz področja, ki ga ne zanima oziroma ne bo mogel sodelovati z željenim 
mentorjem, če bi ta že dosegel omejitev, ki je predmet odločanja na dotični 
Komisiji.  
 
Predsednica ŠS PF poroča, da je skladno z dogovorom na prejšnji seji na 
predsednika Komisije za študijske zadeve naslovila vprašanje, kako je glasovala 
članica ŠSPF Nika Podakar, ki zatrjuje, da je glasovala PROTI omejitvi.  
 
Prof. dr. Zagorc je sporočil, da se ne spominja kako točno je o dotičnem sklepu 
glasovala kolegica, po spominu sta oba predstavnika študentov podprla 
predstojnico Katedre za mednarodno pravo, ki se je zavzemala za manj strogo 
omejitev števila tem. Profesor v izostanku bolj konkretnih informacij dvomi, da je 
kolegica glasovala za omejitev. Vendar na koncu sporočila prof. dr. Zagorc pojasni, 
da se mu zdi vprašanje ŠSPF brezpredmetno, saj so rezultati glasovanja razvidni iz 
zapisnika seje.  
 
Drugi predstavnik študentov v Komisiji je na seji pokazal del zapisnika, kjer je jasno 
navedno, da sta proti omejitvi glasovala le prof. dr. Vasilka Sancin in Andrej Fatur. 
Zapisnik je bil na naslednji seji Komisije soglasno potrjen, kolegica Podakar ni 
podala nobene pripombe na zapisnik in je glasovala za potrditev zapisnika v obliki, 
ki ni skladna z njenimi navedbami.  
 
ŠSPF tako ugotavlja, da je članica ŠSPF in članica Komisije za študijske zadeve 
Nika Podakar glasovala ZA omejitev števila tem, o svojem delovanju pa je na 
pretekli seji ŠSPF podala neresnične informacije. Tako je po mnenju članov in 
članic ŠSPF podprla stališče, ki ni skladno z interesi študentov in študentk.   
 
Predlog sklepa št. 5:  
ŠSPF se seznanja z delovanjem predstavnikov študentov v delovnih telesih Senata 
in nekorektnim poročanjem kolegice Podakar o delovanju pri zastopanju interesov 
študentov in študentk.  
 



  

 

Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 5 sprejet. 
 

4. Volitve predstavnikov študentov v organe PF  
 
Predstavili so se kandidati za organe PF UL po sledečem vrstnem redu: 
 

• Disciplinska komisija: David Golob 
• Senat PF: Urban Lečnik Spaić, Lara Buzina 

 
Po predstavitvah kandidatov, so jim člani ŠSPF postavili dodatna vprašanja. Po 
zaključenih vprašanjih so kandidati zapustili prostor in pričelo se je glasovanje. Pri 
glasovanju, kjer je bilo več kandidatov, je vsak član ŠSPF povedal za katerega od 
kandidatov glasuje.  
 
Predlog sklepa št. 5:  
Za člana Disciplinske komisije Pravne fakultete se izvoli David Golob. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 5 sprejet. 
 
Glasovanje o članu Senata PF. Izvoljen je kandidat, ki je prejel največ glasov ZA: 

• Urban Lečnik Spaić – 2 
• Lara Buzina – 5 

 
Predlog sklepa št. 6:  
Za članico Senata Pravne fakultete se izvoli Lara Buzina. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 



  

 

PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 6 sprejet. 
 

5. Zaključno mnenje ŠSPF 
 
Tekom mandata se je ŠSPF ažurno odzival na vse problematike, na katere so nas 
študenti opozorili.  
 
Med drugim smo oblikovali pobudo in priporočila fakulteti za uvedbo enotne 
izvedbe izpitov, pobuda je bila v delu enotne izvedbe uspešna, a žal zavrnjena v 
delu, kjer se ŠSPF zavzema za enoten in bolj prepost način sporočanja, kako bo 
izpit izveden. Pri oblikovanju priporočil, smo se naslonili na pretekle izkušnje iz 
študijskega procesa, ankete med študenti in študentkami in Usmeritve UL za 
preverjanje znanje in izvajanje izpitov na daljavo. 
 
ŠSPF si je skozi celoten mandat prizadeval za bolj ažurno obveščanje s strani 
vodstva fakultete ter opozarjali na neživljenjskost obveščanja zadnji trenutek, 
predvsem v primerih, ko smo bili o možnosti prihoda na fakulteto po končanju 
karatene ter pogoju PCT uradno obveščeni le nekaj dni prej. 
 
Pred začetkom študijskega leta je ŠSPF posredoval vsem predstojnikom in 
predstojnicam kateder mnenje o prihajajočem študijskem mnenju, kjer smo se 
zavemali za enakopravno obravnavo vseh, brezplačno testiranje in izvedbo študija 
v živo.  
 
Predlog sklepa št. 7:  
ŠSPF sprejema zaključno mnenje ŠSPF.  
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 7 sprejet. 
 

6. Razno 
 



  

 

Pod točko je predsednica izpostavila, da je na fakulteti prišlo do napake in mesto v 
komisiji za tutorstvo še vedno zaseda Tina Pirnovar. 
 
Pri enotnem citiranju ni bilo napredka, niti poročila s strani zadolženih članov 
ŠSPF – Nike Podakar in Urbana Lečnika Spaića. 
 
Sara Gorinjac in Kristijan Briški sta predlagala, da se izvede peticijo za 
omogočanje hibridne izvedbe predavanj za tiste, ki so bolni ali v karanteni. Ta 
predlog so člani ŠSPF podprli in se dogovorili, da v roku nekaj dni pripravijo vse 
potrebno za izvedbo peticije. 
 
Seja je bila zaključena ob 19:12. 
 
Ljubljana, 18. 10. 2021 
 
 
Kristijan Briški                                 Sara Gorinjac 
   Član ŠSPF                   Predsednica ŠSPF 

 


